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OR.Oz.0022.13.2024 

PROTOKÓŁ NR  341/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 28 marca 2024 r. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie 

zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez negocjacji na „Przebudowę istniejącej kotłowni na kotłownię gazowo – 

olejową wraz z niezbędną infrastrukturą, dwóch zbiorników naziemnych na gaz płynny  

o łącznej pojemności do 20 m3.” – zajęcie stanowiska. 

5.2. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, że w planie 

finansowym szkoły na 2024 rok nie ma środków na dostawę i montaż furtki w nowo 

powstałym ogrodzeniu – zajęcie stanowiska. 

5.3. Projekt porozumienia z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie powierzenia 

Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania związanego z prowadzeniem 

powiatowej biblioteki publicznej w 2024 roku. 

5.4. Projekt aneksu do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą  

w Radwanowicach dnia 30 września 2021 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego 

pod tytułem: prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy „Szymonówka”  

w Nieszawie. 

5.5. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja 

Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia 20 grudnia 2023 r. o realizację zadania publicznego  

z zakresu pomocy społecznej pt. „Prowadzenie domu pomocy społecznej o zasięgu 

ponadgminnym dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie”. 

5.6. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024, 

  b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

5.7. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.8. Informacja Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotycząca  

przeprowadzenia dwóch odrębnych postępowań o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji na roboty budowlane na obiekcie 

budowlanym, tj. Pałac Trojanowskich przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim na: „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich związanych z usunięciem 

zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich”, 

„Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich” i wniosek  

o wyrażenie zgody na przeprowadzenie dwóch odrębnych postępowań – zajęcie 

stanowiska.  
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5.9. Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez stosowania negocjacji  

na zadanie inwestycyjne pn. „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich”, projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego i powołania komisji przetargowej, ustalona wartość 

zamówienia, projekt specyfikacji warunków zamówienia wraz z projektowanymi 

postanowieniami umowy – zajęcie stanowiska. 

5.10. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić kandydata na stanowisko dyrektora 

Szkoły Podstawowej Specjalnej im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić kandydata na stanowisko dyrektora 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 28 marca 2024 r. o godzinie 13:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 218 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Andrzej Łozicki i Małgorzata Wdowczyk. 

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczył Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu. Paulina 

Smykowska Sekretarz Powiatu nie uczestniczyła w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 338/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 20 marca 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 338/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 20 marca 2024 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 339/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 22 marca 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 339/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 22 marca 2024 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 340/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 26 marca 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 340/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 26 marca 2024 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkt: 

5.10. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić kandydata na stanowisko dyrektora 

Szkoły Podstawowej Specjalnej im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić kandydata na stanowisko dyrektora 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę.  

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie podstawowym bez negocjacji na „Przebudowę istniejącej kotłowni  

na kotłownię gazowo – olejową wraz z niezbędną infrastrukturą, dwóch zbiorników 

naziemnych na gaz płynny o łącznej pojemności do 20 m3.” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Przebudowę 

istniejącej kotłowni na kotłownię gazowo – olejową wraz z niezbędną infrastrukturą, dwóch 

zbiorników naziemnych na gaz płynny o łącznej pojemności do 20 m3.”. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie posiadamy środków finansowych na realizację tego zadania 

ponieważ wartość kosztorysowa kotłowni brutto wynosi 1.499.624,99 zł. W budżecie powiatu 

była zabezpieczona na ten cel kwota 550.000 zł. Musieliśmy znaleźć środki na inwestycje  

i przesunęliśmy te środki na inne zadania. 

 

Pani Lidia Tokarska – dlaczego nie chcą podłączyć się do miejskiej sieci gazowej? Jak to się 

stało, że z kwoty pół miliona złotych, która i tak jest bardzo duża jeśli chodzi o kotłownię,  

zrobiło się półtora miliona złotych. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – zapewne duży koszt jest zakupu i posadowienia zbiorników na gaz.  

 

Pan Andrzej Łozicki – trzeba też wziąć pod uwagę jakie są tendencje jeśli chodzi  

o ogrzewanie gazem i olejem opałowym.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – powinni dokonać analizy kosztów, ile by kosztowało podłączenie 

kotłowni do miejskiej sieci gazowej.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  nie wyrażać 

zgody na wszczęcie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na 

„Przebudowę istniejącej kotłowni na kotłownię gazowo – olejową wraz z niezbędną 

infrastrukturą, dwóch zbiorników naziemnych na gaz płynny o łącznej pojemności do 20 m3” 

ponieważ zadanie to i środki finansowe na jego wykonanie w wysokości 550.000,00 zł 

zostało zdjęte z budżetu powiatu i na dzisiaj nie ma zabezpieczonych środków finansowych 

na jego realizację. Wartość zamówienia brutto w wysokości 1.499.624,99 zł przekroczyła 

kwotę, która była zabezpieczona w budżecie powiatu na ten cel. 

Jednocześnie proponuję zobowiązać Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim o rozważenie możliwości podłączenia kotłowni szkoły do miejskiej sieci gazowej 

i przedłożenia kosztów tego przedsięwzięcia. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu  nie wyraził zgody na wszczęcie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez negocjacji na „Przebudowę istniejącej kotłowni na kotłownię gazowo – 

olejową wraz z niezbędną infrastrukturą, dwóch zbiorników naziemnych na gaz płynny  

o łącznej pojemności do 20 m3” ponieważ zadanie to i środki finansowe na jego wykonanie  

w wysokości 550.000,00 zł zostało zdjęte z budżetu powiatu i na dzisiaj nie ma 

zabezpieczonych środków finansowych na jego realizację. Wartość zamówienia brutto  

w wysokości 1.499.624,99 zł przekroczyła kwotę, która była zabezpieczona w budżecie 

powiatu na ten cel. 

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

o rozważenie możliwości podłączenia kotłowni szkoły do miejskiej sieci gazowej  

i przedłożenia kosztów tego przedsięwzięcia. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 27 marca 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.10.2024 wraz z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 25 marca 2024 r. o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji  

na „Przebudowę istniejącej kotłowni na kotłownię gazowo – olejową wraz z niezbędną 

infrastrukturą, dwóch zbiorników naziemnych na gaz płynny o łącznej pojemności  

do 20 m3.”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, że 

w planie finansowym szkoły na 2024 rok nie ma środków na dostawę i montaż furtki 

w nowo powstałym ogrodzeniu – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, że w planie finansowym szkoły na 2024 rok nie ma 

środków na dostawę i montaż furtki w nowo powstałym ogrodzeniu. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – wczoraj ustaliłem z Główną księgową ZS Nr 1 CKP, że posiadają 

oszczędności w ramach planu finansowego z zakupu paliwa. Poprosiłem o przesłanie 

zestawienia zaangażowanych środków finansowych. Nie ma potrzeby zwiększania planu 

finansowego szkoły bo są wolne środki, które na ten cel można przeznaczyć.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, że 

w planie finansowym szkoły na 2024 rok nie ma środków na dostawę i montaż furtki w nowo 

powstałym ogrodzeniu. Jednocześnie, po analizie planu finansowego szkoły przeprowadzonej 

przez Skarbnika Powiatu, w uzgodnieniu z Główną Księgową szkoły, proponuję podtrzymać 
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stanowisko wyrażone na posiedzeniu w dniu 4 marca 2024 r., i zobowiązać Dyrektora do 

niezwłocznego dokonania zakupu i montażu furtki ze środków zabezpieczonych w planie 

finansowym szkoły na 2024 rok, m.in. ze środków zaoszczędzonych na zakupie paliwa. 

Furtka (wejście do parku) ma być czynna w godzinach otwarcia parku w celu udostępnienia 

terenu parku dla mieszkańców. Proponuję zaznaczyć, że Zarząd Powiatu oczekuje, że nie 

będzie dalszych utrudnień w korzystaniu przez mieszkańców z parku. 

Jednocześnie proponuję zobowiązać Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim do przedłożenia do 15 kwietnia 2024 r. informacji o zakupie i montażu furtki. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim, że w planie finansowym szkoły na 2024 rok nie ma środków na 

dostawę i montaż furtki w nowo powstałym ogrodzeniu. Jednocześnie, po analizie planu 

finansowego szkoły przeprowadzonej przez Skarbnika Powiatu, w uzgodnieniu z Główną 

Księgową szkoły, podtrzymał stanowisko wyrażone na posiedzeniu w dniu 4 marca 2024 r.,  

i zobowiązał Dyrektora do niezwłocznego dokonania zakupu i montażu furtki ze środków 

zabezpieczonych w planie finansowym szkoły na 2024 rok, m.in. ze środków zaoszczędzonych 

na zakupie paliwa. Furtka (wejście do parku) ma być czynna w godzinach otwarcia parku  

w celu udostępnienia terenu parku dla mieszkańców. Zarząd Powiatu oczekuje, że nie będzie 

dalszych utrudnień w korzystaniu przez mieszkańców z parku. 

Zarząd Powiatu zobowiązuje Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

do przedłożenia do 15 kwietnia 2024 r. informacji o zakupie i montażu furtki. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 15 marca 

2024 r. na temat braku w  planie finansowym szkoły na 2024 rok środków na dostawę  

i montaż furtki w nowo powstałym ogrodzeniu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt porozumienia z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie 

powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania związanego  

z prowadzeniem powiatowej biblioteki publicznej w 2024 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt porozumienia z Gminą Miejską 

Aleksandrów Kujawski w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski 

zadania związanego z prowadzeniem powiatowej biblioteki publicznej w 2024 roku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie z Gminą 

Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów 

Kujawski zadania związanego z prowadzeniem powiatowej biblioteki publicznej w 2024 

roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd  Powiatu postanowił zawrzeć porozumienie z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski 

w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania związanego  

z prowadzeniem powiatowej biblioteki publicznej w 2024 roku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 27 marca 2024 r. znak: PS.402.2.2024 wraz z projektem 

porozumienia z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie powierzenia Gminie 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski zadania związanego z prowadzeniem powiatowej biblioteki 

publicznej w 2024 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt aneksu do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą  

w Radwanowicach dnia 30 września 2021 r. o powierzeniu realizacji zadania 

publicznego pod tytułem: prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Szymonówka” w Nieszawie. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt aneksu do umowy zawartej  

z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach dnia 30 września 2021 r.  

o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod tytułem: prowadzenie Środowiskowego 

Domu Samopomocy „Szymonówka” w Nieszawie. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – Wojewoda Kujawsko – Pomorski zwiększył plan dotacji o kwotę 

8.100 zł.  W związku z tym konieczne jest zawarcie przedmiotowego aneksu do umowy. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks 

do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach dnia  

30 września 2021 r. o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod tytułem: prowadzenie 

Środowiskowego Domu Samopomocy „Szymonówka” w Nieszawie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd  Powiatu postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z Fundacją im. Brata Alberta 

z siedzibą w Radwanowicach dnia 30 września 2021 r. o powierzeniu realizacji zadania 

publicznego pod tytułem: prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy „Szymonówka” 

w Nieszawie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 27 marca 2024 r. znak: PI.440.1.1.2024 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej  

z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach dnia 30 września 2021 r.  
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o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod tytułem: prowadzenie Środowiskowego 

Domu Samopomocy „Szymonówka” w Nieszawie, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety 

Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia 20 grudnia 2023 r. o realizację zadania 

publicznego z zakresu pomocy społecznej pt. „Prowadzenie domu pomocy społecznej 

o zasięgu ponadgminnym dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt aneksu do umowy zawartej  

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia  

20 grudnia 2023 r. o realizację zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej pt. 

„Prowadzenie domu pomocy społecznej o zasięgu ponadgminnym dla dzieci i młodzieży 

niepełnosprawnych intelektualnie”. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – decyzją Wojewody Kujawsko – Pomorskiego uległa zmianie  

wysokość dotacji. W związku z tym konieczne jest zawarcie przedmiotowego aneksu  

do umowy. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks 

do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą  

w Toruniu dnia 20 grudnia 2023 r. o realizację zadania publicznego z zakresu pomocy 

społecznej pt. „Prowadzenie domu pomocy społecznej o zasięgu ponadgminnym dla dzieci  

i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd  Powiatu postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. 

Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia 20 grudnia 2023 r. o realizację 

zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej pt. „Prowadzenie domu pomocy społecznej 

o zasięgu ponadgminnym dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 27 marca 2024 r. znak: PI.072.4.1.2024 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej 

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska z siedzibą w Toruniu dnia  

20 grudnia 2023 r. o realizację zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej pt. 

„Prowadzenie domu pomocy społecznej o zasięgu ponadgminnym dla dzieci i młodzieży 

niepełnosprawnych intelektualnie”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.6. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024, 

  b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku z bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024 w następujący sposób: 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 35.345,00 zł w tym:  

1) dział 758 Różne rozliczenia, rozdział 75814, §2100 – zwiększenie o kwotę 27.145,00 zł  

z przeznaczaniem na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych  

z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. Środki pochodzą  

z tzw. Funduszu Pomocy; 

2) dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdział 85321, §2100 - 

zwiększenie o kwotę 100,00 zł z tytułu środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli 

Ukrainy z przeznaczeniem na bieżącą działalność zespołu do spraw orzekania  

o niepełnosprawności; 

3) dział 852 Pomoc społeczna rozdział 85203, §2110 - zwiększenie o kwotę 8.100,00 zł  

z przeznaczeniem na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi – dotacja „Za życiem”. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 35.345,00 zł, w tym po stronie wydatkowej 

dokonano zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych dochodów poprzez 

zwiększenie o kwotę: 

- 1.850,00 zł planu finansowego Starostwa Powiatowego z tytułu środków z Funduszu 

Pomocy na rzecz obywateli Ukrainy, 

- 2.289,00 zł planu finansowego Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim z tytułu środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli Ukrainy, 

- 8.908,00 zł planu finansowego Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim z tytułu 

środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli Ukrainy, 

- 3.744,00 zł planu finansowego Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim z tytułu środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli Ukrainy, 

- 5.729,00 zł planu finansowego Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

z tytułu środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli Ukrainy oraz na stypendia dla 

uczniów, 

- 4.725,00 zł planu finansowego Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku z tytułu 

środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli Ukrainy oraz na stypendia dla uczniów. 

Pozostałych zmian dokonano poprzez przesunięcia w planach finansowych jednostek. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd  Powiatu podjął uchwałę nr 637/2024 zmieniającą uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę 

Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 

2029. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd  Powiatu podjął uchwałę nr 638/2024 zmieniającą uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.7. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Komisja Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 26 marca 2024 r. wniosła  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 40.000 zł, w tej 

kadencji, z przeznaczeniem na zakup drona na potrzeby Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz o udzielenie odpowiedzi na wniosek Komisji z dnia  

12 marca 2024 r., chodzi o wynagrodzenia dyrektorów szkół, żeby zarabiali najwięcej w danej 

szkole. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – wysokość wynagrodzeń nauczycieli i dyrektorów szkół 

określają przepisy prawa.  

 

Pani Lidia Tokarska – na posiedzeniu Komisji sugerowano, żeby zwiększyć dyrektorom 

dodatki, żeby nie było tak, że dyrektor jest trzeci, czy czwarty na liście płac pod względem 

wysokości wynagrodzenia.   

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ilość godzin ponadwymiarowych ma wpływ na 

wynagrodzenia nauczycieli.  

 

Pani Lidia Tokarska – przygotujemy i przedstawię Zarządowi Powiatu informację  

o wynagrodzeniach dyrektorów, wicedyrektorów, listę płac nauczycieli zanonimizowaną. 

Rozumiemy potrzebę, żeby dyrektor szkoły zarabiał najwięcej w szkole. Musimy jednak 

wiedzieć jakie są zarobki nauczycieli w danej szkole.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – księgowe robią mi rozliczenie płac we wrześniu, podają stopień 

awansu zawodowego nauczycieli, wszystkie składniki wynagrodzenia i godziny 

ponadwymiarowe, w tym również dyrektora.  Musieliby zrobić takie bieżące zestawienie.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – skalą porównawczą wynagrodzeń musi być liczba oddziałów 

w szkole. Przy 5 i 40 oddziałach to jest znaczna różnica jeśli chodzi o pracę i obowiązki.  

 

Pani Lidia Tokarska – wszystko jest mierzalne, możemy się do tego odnieść gdybyśmy 

porównali dane. Stąd propozycja wystąpienia o zestawienie płac w szkołach.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – są przypadki gdzie dyrektor może zatrudnić dodatkowego 

nauczyciela i wtedy zostawia gołe etaty, nie ma nauczycieli realizujących np. półtora etatu. 

Ale są też przypadki, szczególnie w szkolnictwie branżowym, gdzie ciężko dostać specjalistę 

danego zawodu i wtedy robi się wszystko, żeby dany specjalista realizował dodatkowe 

godziny.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie można mieć pretensji do ludzi, którzy uczciwie pracują i mają 

wynagrodzenie adekwatne do przepracowanych godzin.  
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Pani Małgorzata Wdowczyk – są inne sposoby nagradzania dyrektorów szkół np. w formie 

nagrody. Nie każdy powinien dostać nagrodę tylko ten, który na nią zasługuje. 

 

Pani Lidia Tokarska – jest to mądre i słuszne, ale trudno jest to zastosować.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – należy zastanowić się nad połączeniem zespołów szkół  

w jeden zespół. Wówczas będzie jeden dyrektor zespołu szkół. Jestem za tym rozwiązaniem 

od dawna. Byłaby jedna administracja, jedna księgowość. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – ja też jestem za tym rozwiązaniem, popieram je.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – musimy się dowiedzieć ilu nauczycieli zarabia w danej 

szkole więcej od dyrektora, czy dwóch, czy trzech, czy wszyscy. Jeżeli 50% nauczycieli 

zarabia więcej to trzeba przemyśleć jakie przyjąć rozwiązanie.  

 

Pani Lidia Tokarska – dodatek funkcyjny wynosi dla Dyrektora PPP  - 1.400 zł, Dyrektora 

ZS Nr 1 CKP – 1.800 zł, Dyrektora SPS Nr 4 – 1.700 zł, Dyrektora LO – 1.700 zł, Dyrektora 

ZS Nr 2 – 2.100 zł. Większość dyrektorów ma wynagrodzenie łączne ponad 10 tys. zł,  

z wyjątkiem mniejszych jednostek, Dyrektor LO ma 9.598 zł i Dyrektor PPP - 9.534 zł. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – interesuje mnie też czy wyższe wynagrodzenie nauczyciela 

jest jednorazowe w danym miesiącu np. w związku z zastępstwami, czy stałe.  

Najlepiej widać wynagrodzenia nauczycieli i dyrektora na liście “13-tek”. Jako dyrektor 

szkoły często byłam pod nauczycielami. Osoby, które podejmują się sprawowania funkcji 

dyrektora szkoły to znają przepisy i realia szkoły również w omawianym przez nas zakresie. 

Są inne możliwości nagradzania dyrektorów, może to być nagroda, może być wystąpienie do 

Ministra Edukacji Narodowej o nagrodę ministra, może być wystąpienie do Kuratora Oświaty 

o nagrodę kuratora, o nagrodę dla lidera oświaty.  

 

Pani Lidia Tokarska – musimy to przeanalizować, zebrać dane. 

Co do drona szukamy środków w budżecie powiatu.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – ile razy Komendant Powiatowej Policji był zmuszony do 

pożyczenia dronu? 

 

Pani Lidia Tokarska – dwa razy, w ubiegłym roku gdy szukali broni porzuconej w krzakach, 

w tym roku, gdy szukali człowieka. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy taniej nie byłoby wypożyczyć dron? 

 

Pani Lidia Tokarska – Komenda nie płaci za to. Policja na co dzień te drony wykorzystuje 

do patrolowania ruchu ulicznego.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – życia nie uratuje, wspomaga pracę policjantów. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć  

do wiadomości opinie i wnioski Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 26 marca 2024 r. 

Po zapoznaniu się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej o zabezpieczenie w budżecie 

powiatu środków finansowych w kwocie 40.000 zł z przeznaczeniem na zakup drona na 

potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję rozważyć 

możliwość wygospodarowania w budżecie powiatu środków finansowych na ten cel. 

Po zapoznaniu się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej o udzielenie odpowiedzi na 

wniosek Komisji z dnia 12 marca 2024 r., proponuję dokonać analizy aktualnych 

wynagrodzeń nauczycieli, dyrektorów i wicedyrektorów zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez powiat i w tym celu wystąpić do dyrektorów szkół i poradni  

o przedstawienie listy płac bez danych osobowych, uwzględniającej wszystkie składniki 

wynagrodzenia, w tym podanie liczby godzin ponadwymiarowych. Zobaczymy ilu 

nauczycieli ma wynagrodzenie wyższe od dyrektora i o jaką kwotę wyższe.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinie i wnioski Komisji Polityki Społecznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 marca 2024 r. 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 40.000 zł  

z przeznaczeniem na zakup drona na potrzeby Komendy Powiatowej Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim, postanowił rozważyć możliwość wygospodarowania  

w budżecie powiatu środków finansowych na ten cel. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej o udzielenie 

odpowiedzi na wniosek Komisji z dnia 12 marca 2024 r., postanowił dokonać analizy 

aktualnych wynagrodzeń nauczycieli, dyrektorów i wicedyrektorów zatrudnionych  

w szkołach prowadzonych przez powiat i w tym celu postanowił wystąpić do dyrektorów szkół 

i poradni o przedstawienie listy płac bez danych osobowych, uwzględniającej wszystkie 

składniki wynagrodzenia, w tym podanie liczby godzin ponadwymiarowych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do opinii Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości opinie Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 marca 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 



14 
 

 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 marca 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do opinii Komisji Rewizyjnej, czy są pytania, uwagi, 

wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości opinię Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 marca 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinię Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 26 marca 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do opinii Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej, czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości 

opinię Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinię Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do opinii Komisji Finansowo – Budżetowej,  czy są 

pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości opinie Komisji 

Finansowo – Budżetowej  Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości opinie Komisji Finansowo – Budżetowej  Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Opinie i wnioski Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

26 marca 2024 r. , stanowią załącznik do protokołu. 

 

Opinie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

26 marca 2024 r. , stanowią załącznik do protokołu. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 marca 2024 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Opinia Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 2024 r. , stanowi załącznik do protokołu. 

 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej  Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 27 marca 

2024 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Informacja Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotycząca  

przeprowadzenia dwóch odrębnych postępowań o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji na roboty budowlane  

na obiekcie budowlanym, tj. Pałac Trojanowskich przy Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na: „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich 

związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku 

pałacu Trojanowskich”, „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich” i wniosek o wyrażenie zgody na przeprowadzenie dwóch odrębnych 

postępowań – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Informacja Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu dotycząca przeprowadzenia dwóch odrębnych postępowań  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji 

na roboty budowlane na obiekcie budowlanym, tj. Pałac Trojanowskich przy Zespole Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na: „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich 

związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich”, „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich” i wniosek o wyrażenie zgody na przeprowadzenie dwóch odrębnych 

postępowań.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – powiat otrzymał dwie odrębne promesy inwestycyjne z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków na jeden obiekt budowlany, tj. Pałac Trojanowskich przy  

ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, stąd odrębne postępowania. W budżecie mamy 

dwa odrębne zadania wpisane.  
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę 

na przeprowadzenie dwóch odrębnych postępowań o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji na roboty budowlane na obiekcie 

budowlanym, tj. Pałac Trojanowskich przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim na: „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich związanych z usunięciem 

zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich”, 

„Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich”.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przeprowadzenie dwóch odrębnych postępowań  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji 

na roboty budowlane na obiekcie budowlanym, tj. Pałac Trojanowskich przy Zespole Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na: „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich 

związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich”, „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich”.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 27 marca 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.1.3.1.2024 dotycząca przeprowadzenia dwóch odrębnych postępowań  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzania negocjacji 

na roboty budowlane na obiekcie budowlanym, tj. Pałac Trojanowskich przy Zespole Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na: „Wykonanie prac remontowo konserwatorskich 

związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich”, „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich” wraz z wnioskiem o wyrażenie zgody na przeprowadzenie dwóch odrębnych 

postępowań, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

stosowania negocjacji na zadanie inwestycyjne pn. „Odrestaurowanie zewnętrzne 

zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich”, projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego i powołania 

komisji przetargowej, ustalona wartość zamówienia, projekt specyfikacji warunków 

zamówienia wraz z projektowanymi postanowieniami umowy – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Wniosek Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie podstawowym bez stosowania negocjacji na zadanie inwestycyjne pn. 

„Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich”, projekt 
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uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego i powołania komisji przetargowej, ustalona wartość zamówienia, projekt 

specyfikacji warunków zamówienia wraz z projektowanymi postanowieniami umowy. 

Kryteria wyboru oferty: całkowita cena oferty brutto 60%, najdłuższy okres gwarancji  

i rękojmi na wykonany przedmiot zamówienia – 40%. Wartość brutto 1.003.717,10 zł.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie wszczęcia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, powołania komisji przetargowej   

na „Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich” oraz 

przyjęcia regulaminu pracy komisji przetargowej, powołać komisję przetargową w składzie: 

Ewelina Brożek przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak sekretarz komisji, Adam Jurek 

– członek komisji. Proponuję zatwierdzić ustaloną wartość zamówienia, projekt specyfikacji 

warunków zamówienia oraz projektowane postanowienia umowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 639/2024 w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego, powołania komisji przetargowej  na „Odrestaurowanie zewnętrzne 

zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich” oraz przyjęcia regulaminu pracy komisji 

przetargowej. Zarząd Powiatu powołał komisję przetargową w składzie: Ewelina Brożek 

przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak sekretarz komisji, Adam Jurek – członek komisji.  

Zarząd Powiatu zatwierdził ustaloną wartość zamówienia, projekt specyfikacji warunków 

zamówienia oraz projektowane postanowienia umowy. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Wniosek Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 27 marca 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.1.3.2024 o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie podstawowym bez stosowania negocjacji na zadanie inwestycyjne pn. 

„Odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu Trojanowskich”, projekt 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego i powołania komisji przetargowej, ustalona wartość zamówienia, projekt 

specyfikacji warunków zamówienia wraz z projektowanymi postanowieniami umowy, 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić kandydata  

na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić kandydata na stanowisko dyrektora 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić 

kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Skład komisji jest 12 osobowy, są w nim przedstawiciele: organu sprawującego nadzór 

pedagogiczny, Rady Pedagogicznej SPS Nr 4, Rady Rodziców SPS Nr 4 i związków 

zawodowych zrzeszających nauczycieli. W projekcie przedłożonej uchwały wymienione są 

nazwiska tych osób. Zarząd Powiatu wyznacza przedstawicieli organu prowadzącego. Czy są 

pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić kandydata na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim  

i w jej skład powołać jako przedstawicieli organu prowadzącego: Paulinę Smykowską  

na przewodniczącą komisji, Lidię Kulpę na członka komisji, Annę Szmeichel na członka 

komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 640/2024 w sprawie powołania komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej im. Jana Pawła II w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił w jej 

skład powołać jako przedstawicieli organu prowadzącego: Paulinę Smykowską  

na przewodniczącą komisji, Lidię Kulpę na członka komisji, Annę Szmeichel na członka 

komisji. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić 

kandydata na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania 

komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić kandydata  

na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim i w jej skład powołać jako przedstawicieli organu prowadzącego: Paulinę 

Smykowską na przewodniczącą komisji, Lidię Kulpę na członka komisji, Annę Szmeichel  

na członka komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 641/2024 w sprawie powołania komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić kandydata na stanowisko dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił w jej skład 

powołać jako przedstawicieli organu prowadzącego: Paulinę Smykowską na przewodniczącą 

komisji, Lidię Kulpę na członka komisji, Annę Szmeichel na członka komisji. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

28 marca 2024 r. znak: PS.2111.1.2.2024/SPS wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić 

kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej im. Jana Pawła II  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

28 marca 2024 r. znak: PS.2111.1.2.2024/PPP wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu mającego wyłonić 

kandydata na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 13:43. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


